

总部·圣奥科创园
中国·浙江省杭州市萧山区知行路1666号

萧山现代化生产基地
中国·浙江省杭州市萧山经济技术开发区宁东路35号

海宁生态制造基地
中国·浙江省海宁市尖山新区安仁路6号

钱塘智造基地
中国·浙江省杭州市钱塘区青西三路5806号

圣奥办公(雄衡)产业园
中国·河北省深州市经济开发区恒信新路北侧

圣奥国际(北美)基地
墨西哥·新莱昂州蒙特雷市华富山工业园区

Headquarters & Experience Center
- Sunon Technological Innovation Park
No. 1666 Zhixing Road, Xiaoshan District,
Hangzhou, Zhejiang, China
TEL: +86 571 88166666 PC: 311200

European R&D Center
Brunnenstrasse 156, 10115 Berlin, Germany

Singapore Branch & Experience Center
#01-02 R Building, 18 Robinson Road, Singapore 048547

USA Branch & Experience Center
525 Technology Drive Suite 150 Irvine, CA.92618

India Branch & Experience Center
Floor I & II, 643, Rd Number 36, Aditya Enclave, Venkatagiri,
Jubilee Hills, Hyderabad, Telangana 500033, India

Sunon Xiaoshan Manufacturing Base
No. 35 Ningdong Road, Xiaoshan Eco&Tech Zone (XETDZ),
Hangzhou, Zhejiang, China
TEL: +86 571 82833568 PC: 311200

Sunon Haining Manufacturing Base
No. 6 Anren Road, Jianshan New District,
Haining, Zhejiang, China
TEL: +86 573 87800900 PC: 314415

Sunon Qiantang Manufacturing Base
No. 5806 Qingxi Third Road, Qiantang District,
Hangzhou, Zhejiang, China
TEL: +86 571 56115058 PC: 310000

Sunon Northern Industrial Park
North of Hengxin New Road, Economic Development Zone,
Shenzhou, Hebei, China
PC: 053899

Sunon Mexico Manufacturing Base & Experience Center
Calle Palomas No. 201, Parque Industrial Hofusan, Salinas Victoria,
Nuevo León CP 65500



Sunon



MOTTO / 摩托系列



“真正轻松自在地坐，就是可以无时无刻变换坐姿。所以一把好的椅子应该积极支持用户的活动，让他们无论以哪种姿势入座，都能感受到舒适。”

——圣奥欧洲研发中心设计师团队

"True comfort in sitting is the ability to change your posture at any moment. A good chair should support the user's activities, making them feel comfortable no matter how they sit."

—— Sunon European R&D Center Design Team

MOTTO

Sit with Charm, Flexibility, and Support

任性就坐 魔性承托

靠、跨、仰、倚.....随你如何就坐，摩托给你承托。

Lean, straddle, recline, lay... No matter how you sit, Motto supports you.





后靠 给你大大怀抱

摩托用弧长 546mm 的宽大椅背拥你入怀，从侧腰到脊椎分区支撑到位。无论身型胖瘦，摩托都足够包容。

A BIG EMBRACE FOR YOUR BACK

With a wide 546mm arc-length backrest, Motto embraces you, providing sectional support from your waist to your spine. No matter your body type, Motto is accommodating.





把肩膀借你，为你分担压力。摩托 T 型椅背让各类包、袋、外套轻松上肩，告别地面，纤尘不染。
Motto's T-shaped backrest allows all types of bags, pouches, and coats to easily rest on it, keeping them off the ground and spotless.





叠叠乐 叠出大空间

可堆叠设计, 实现空间容量拓展。

不管是团队会议还是学习培训, 都可以根据人数增减灵活取用, 释放空间更大潜能。

STACKABLE FOR MORE SPACE

Motto expands your space with its stackable design.

Whether it's a team meeting or a training session, you can use it according to the number of people.



扫拖清洗 高高挂起

轻松一挂，即刻腾空。对于需要频繁清洁的餐厅空间来说，地面扫拖不再需要费劲腾挪，让扫把、拖把一路绿灯。整圈圆角设计，上桌而不伤桌，防止桌面刮磨。

SUSPENDED FOR EASY CLEANING

Since dining spaces need frequent cleaning, Motto gives brooms and mops a clear path. The round corner design prevents table scratches when placed on it.



背部露一手。好拎、好拉、好挪、还好看。

O-shaped hollow for easy grip. It is easy to carry, pull, and move, and it looks good.



磨平棱角 只为呵护

从头到脚，无一处尖锐棱角。摩托翻边设计让你倚身、后仰都不膈应，感受贴合如影随形。

SMOOTH EDGE DESIGN

From top to bottom, there are no sharp edges. Motto's soft edging ensures you feel comfortable and safe, whether you lean or recline.







椅背以热弯曲木一体成型，弧形环抱包裹身躯，105°科学倾角自然舒展腰脊，搭配高密度回弹的软垫，尽享午后慵懒时光。深邃胡桃木与暖调橡木双色任选，为空间续写自然叙事。

Ergonomically curved backrest made from heat-bent wood, with a 105° tilt for natural lower back support. The high-density cushion provides all-day comfort. The walnut and warm oak complement your space.

			
XCMT10GS W515*D485*H745(mm)	XCMT11GS W510*D485*H745(mm)	XCMT12MS W535*D510*H745(mm)	
			
XCMT13GS W515*D495*H745(mm)	XCMT14GS W500*D480*H745(mm)	XCMT15GS W515*D495*H745(mm)	XCMT16GS W500*D480*H745(mm)
			
XCMT17GS W515*D495*H745(mm)	XCMT18GS W500*D480*H745(mm)	XCMT19MS W535*D510*H745(mm)	

塑料靠背 / 钢架 Plastic Backrest / Steel Frame				曲木板座面 / 曲木腿 Curved Wood Seat Panel / Curved Wood Legs			
							
雅墨黑 Ink Black	姜黄色 Ginger	珊瑚色 Coral	莫兰迪绿 Morandi Green	暖白色 Warm White	橡木色 White Oak		
曲木靠背 / 座板 Curved Wood Backrest / Seat Panel		搭配方案一 Option 1	曲木靠背 Back	椅架 Chair Frame	搭配方案二 Option 2		
							
胡桃木色 Walnut	橡木色 White Oak		橡木色 White Oak	雅墨黑 Ink Black	暖白色 Warm White	胡桃木色 Walnut	雅墨黑 Ink Black
软包坐垫 Upholstered Cushion							
							
TM-CI10	TM-CI27	TM-CI62	TM-CI81	TM-CI82	TM-CI80	TM-CI83	TG-VA11
							
TM-CI30	TM-CI42	TM-CI35	TM-CI50	TM-CI60	TM-CI29	TM-CI21	TG-VA36
							
							TG-VA29
							
							TG-VA58
							
							TG-VA27
							
							TG-VA37
							
							TG-VA02

鉴于产品不断更新, 日后产品规格等若有变动, 以实物为准, 不再另行通知。
Given that products may be updated constantly, no further notice will be given in regard of changes in specification, and the real product shall be considered as final.